



[www.statechemical.com](http://www.statechemical.com)

USA: 1-866-747-2229

Puerto Rico: 787-275-3185

Canada: 1-800-668-6513

Product #37154



# FORMULA 100 Ice-Remover

## Rocket Action Ice Removing Pellets

- Thaws Ice • Melts Snow • Gives Traction
- Fait fondre la glace • Fait fondre la neige • Donne de l'adhérence

**WARNING**  
CAUSES EYE IRRITATION. CAUSES MILD SKIN IRRITATION.  
**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN**  
READ LABEL BEFORE USE.



**AVERTISSEMENT**  
PROVOQUE UNE IRRITATION DES YEUX. LÉSIONS OCULAIRES.  
IRRITATION DES YEUX GRAVES.  
**GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**  
LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT UTILISATION.

Formula 100 Ice-Remover works fast at very low temperatures. Residual action helps to prevent refreezing of thawed ice. Used properly, it causes no permanent harm to trees, shrubs, and grass.

Note: concrete areas should be swept clean and slush removed, as weather permits to prevent possible pitting under certain conditions. Concrete that is less than one year old, pre-cast steps, masonry (stone or brick), existing concrete with exposed aggregate, pre-cast, pre-stressed, cracked, spalled or weathered concrete may be vulnerable to damage due to the natural freeze/thaw cycle. The use of any deicer on these surfaces should be done at the users own risk. Formula 100 Ice-Remover should not be used to de-ice aircraft or concrete landing areas.

Formula 100 Ice Remover should not be applied to exposed, unpainted metal surfaces. In combination with moisture, Formula 100 Ice Remover can cause corrosion on bare steel.

**DIRECTIONS FOR USE**  
Read all precautions before using Formula 100 Ice-Remover.

1. Sprinkle a liberal quantity (1/4 to 1/2 cup per square yard, or square meter) EVENLY over the surface to be cleared of ice and snow. Spread evenly. Avoid pileups.
2. For best results, apply as soon as snow begins falling to prevent its bonding to pavement. Reapply to thawed areas to prevent refreezing as needed.
3. TO PROVIDE TRACTION: Use a handful of Formula 100 Ice-Remover under each auto mobile drive wheel. On thick or packed snow, mix Formula 100 Ice-Remover with sand or cinders, 1 to 5 parts Formula 100 Ice-Remover to 10 parts abrasive provides firm footing while melt action begins.
4. Reseal package tight to prevent moisture degrading product.

Formula 100 Ice-Remover should not be used to de-ice aircraft or concrete landing areas.

**PRECAUTIONS:** Wash hands thoroughly after handling. **FIRST AID:** IF SKIN irritation occurs: Get medical attention. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice. **STORAGE:** Store in dry place. **DISPOSAL:** Dispose of container in accordance with all Federal, State and Local Regulations regarding waste disposal.

SDS available at [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com) or 1-800-782-2436

**Top Five Ingredients and Hazardous Substances:** Calcium Chloride (CAS # 10043-52-4), Sodium Chloride (CAS # 7647-14-5), Potassium Chloride (CAS # 7747-40-7), Strontium Chloride (CAS # 10476-85-4), Water (CAS # 7732-18-5).

**READ THIS NOTICE:** Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use or handling of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

**Care for Work Environments®**

Net Contents: 65 lbs. (29 Kg)

HMS: Health 1, Flammability 0, Reactivity 0, PPE B  
© Copyright 2018 — State Industrial Products Corp.

81R09  
Label# 37154LBL

**State Industrial Products**  
5915 Landerbrook Drive  
Mayfield Heights, OH 44124  
To Order Call: 1-866-747-2229

6935 Davand Drive  
Mississauga, Ontario L5T 1L5  
To Order Call: 1-800-668-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"  
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas  
Catalao, PR. 00962  
To Order Call: 787-275-3185

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.  
SEULEMENT POUR UN USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.

Formula 100 Ice-Remover permet d'obtenir des résultats rapides à de très basses températures. Le résidu empêche la glace fondue de geler de nouveau. Bien utilisé, Ice Remover ne cause aucun dommage irréversible aux arbres, aux arbustes ou au gazon.

Remarque : Si les conditions climatiques le permettent, balayer et rincer les espaces recouverts de béton avec de l'eau afin d'éviter le soufflage sous certaines conditions. Le béton de moins d'un an, les escaliers en béton pré-coulé, les constructions en pierre ou en briques, le béton existant à agrégat apparent, le béton pré-coulé, pré-coulé, fendillé, effrité ou décomposé peuvent être endommagés par le cycle naturel gel-dégel. L'emploi de tout produit de dégivrage doit être fait aux risques et périls de l'utilisateur. Ne pas utiliser Ice Remover pour dégivrer les avions ou les pistes d'atterrissage en béton.

Formula 100 Ice-Remover ne doit pas être appliqué sur des surfaces en métal non peintes exposées. En se combinant avec l'humidité, Formula 100 Ice-Remover peut causer la corrosion de l'acier à nu.

**MODE D'EMPLOI**  
Lire toutes les directives avant d'utiliser Formula 100 Ice-Remover.

1. Étendre UNIFORMÉMENT une quantité généreuse de pastilles Formula 100 Ice-Remover sur la surface à débayer. Éviter les amoncellements.
2. Pour des résultats optimaux, étendre dès qu'il commence à neiger, pour éviter que la neige adhère au pavage. Au besoin, rajouter des pastilles Formula 100 Ice-Remover aux endroits dégelés pour éviter qu'ils ne regèlent.
3. POUR DONNER DE L'ADHÉRENCE: Verser une poignée Formula 100 Ice-Remover sous chaque roue d'entraînement de la voiture. Si la glace est épaisse ou la neige tassée, mélanger du sable ou de la cendre à Formula 100 Ice-Remover, à raison de une à cinq parties de Formula 100 Ice-Remover par 10 parties d'abrasif; ce mélange permet de marcher immédiatement sur la surface sans glisser pendant que la glace commence à fondre.
4. Refermer hermétiquement l'emballage afin d'éviter que l'humidité y pénètre et vienne altérer le produit.

**REMARQUE:** Ne pas utiliser Formula 100 Ice-Remover pour le dégivrage des avions. Ne pas l'utiliser non plus pour dégeler les pistes d'atterrissage ni les aires où circulent les avions.

**PRÉCAUTIONS:** Se laver soigneusement la peau après manutention. **PREMIERS SOINS:** En cas d'irritation cutanée: consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste, consulter un médecin. **ENTREPOSAGE:** Stocker dans un endroit sec. **ÉLIMINATION:** Éliminer le contenant conformément à tous les règlements fédéraux, d'État et locaux en matière d'élimination des déchets.

La fiche signalétique est disponible à [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com) ou en communiquant au 1-800-782-2436.

ICE REMOVER

[www.statechemical.com](http://www.statechemical.com)